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actual de la medicina son imprescindibles ; asils 
que volen ésser tinguts i respectais com a centres 

cientifics, on el parer del metge director és 

menyspreat, arribant-se a tolerar, amb el pretex 

d’una innovaciô terapèutica dubtosa, la suplanta- 

ciô d’aquell per part d’un company poc délicat... 
i tantes d’altres deficiències i arbitrarietats com 

podriem retreure, demostraciô evident de què el

veritable criteri tècnic no és escoltat en aquests 
centres i instituts.

Perquè ho fos, caldria que els elements dels 
quais parlàvem renunciessin al predomini de què 
frueixen en juntes i administracions bénéfiques, 

creient-se capacitats— amb honroses excepcions—  
per intervenir i disposar en allò que desconeixen, 

ja  que no pertany a llur incumbència.

Una aclaració
per

LLO REN Ç GARCIA-TORNEL

E n el darrer numero del Butlletì el nostre 

venerable i benvolgut company, Dr. Puig i 

Sais publicà un article en el qual parlant de la 

“ Prévision Mèdica Nacional” diu: “ És-ventai 
que actualment la condicio d’obligatorietat s'ha 
suprimit per aquelles régions que com la nostra, 
ja tenen establerta la previsió, però si no estoni 
mal informats, li anà d'un fil, puix que VAssem
blea ütima de Juntes de Collegis tinguda a Bar
celona a primers de ì/any corrent, sanava a apro
var unànimement Yobligatorietat generai” .

A ix ò  és un error que he tingut d'aclarir moi

tes vegades en el terreny particular i apro fito 

aquesta avinentesa per a fer-ho des de les colum- 

nes del B u t l l e t ì .
Des del primer moment en què es va parlar de 

“ Prévision Mèdica Nacional” i de l ’obligatorietat 

d’ingrés per als metges que comencessin a exercir, 

va quedar convingut amb el représentant de Cata- 

lunya al Conseil de Collegis que d’aquesta obliga

torietat quedarien exclosos els pertanyents a la 

nostra Mutual i a la de Sevilla.
Testimoni d’això podrien donar elements ca

talans que van parlar amb el Dr. Pérez Mateos 
durant la seva estada a Barcelona (molt anterior 

a l ’Assemblea) i als que el Président del Conseil 
de Collegis va donar àmplies explicacions del seu 

projecte de previsió, inclòs de l ’obligatorietat.
L ’ocorregut a l’Assemblea de Collegis va ésser 

el segiient: El dignissim Président de Girona i 

benemèrit Président de la Mutual de Catalunya,

doctor Coll, que no havia parlat mai amb el doc
tor Pérez Mateos, ni crec que el conegués, va 
parlar deis perills que el projecte podia represen

tar per les Mutualitats ja consiitu'ides i va de- 

manar aclaracions molt justes i atinades. El doc

tor Pérez Mateos va repetir tot alió que a aquest 

respecte havia ja manifestat en altres ocasions, 
donant explicacions rotundes i categóriques, res- 

tant fora de dubte que el carácter obligatori 110 

afectava a Catalunya ni a Sevilla.
Prova d’aixó és que a continuació vaig dema- 

nar la paraula per a felicitar al Dr. Coll per la 

seva intervenció i per fer constar que no m’ha- 

via cregut en el cas de demanar explicacions per 

quant tot el que acabava de manifestar el Dr. Pé

rez Mateos era ja conegut per mi per haver-ho 

repetit en el terreny particular, davant de signifi

cáis companys de Catalunya i en el pie del Con- 

sell.
També confirma la certitud d’aixó que refereí- 

xo el que els companys de Sevilla (que eren po- 

nents del tema i van intervenir brillantment en la 
discussió) varen fer declaracions semblants a les

me ves.
Consti, dones, que el Dr. Pérez Mateos ja ha

via evitat Tescull de Tobligatorietat i que en la 

darrera Assemblea en cap moment existí el perill 

de qué s’estengués a Catalunya.

Un deure de justicia m’obliga a fer aquesta 

aclaració.


